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1. Valg af dirigent.
a) Birgitte blev valgt som dirigent.

2. Valg af referent
a) Tobias blev valgt som referent.

3. Næste arbejdslørdag - næste er d. 16. marts - skal vi have en inden da?
a) Vi valgte ikke at tage indskyde en ekstra arbejdslørdag.
b) Der er møde med Uldalen omkring legepladsen 9. marts. Uldalen stiller

dagsorden, som følger senere.
c) Mærkning af haveredskaber

i. Det er svært at skelne vores redskaber på Uldalen. De skal mærkes op
- måske bare noget tape! René siger at han gerne vil sætte tape på
redskaberne og rydde lidt ud i dem der er slidte.

d) Forårsklargøring af grill
e) Rens af kogeplader
f) Emhætte
g) Rengøring af vinduer for at fjerne skimmel i bunden af vinduerne.
h) Grundig aftørring af støv i fælleshuset - særligt under lofterne, hvor der er

en del spindel.
i) Udskiftning af dør til biblioteket - den er gået i stykker. Der er ekstra døre

på loftet.
j) Krog på fordør, så den kan holdes åben uden brug af stumtjeneren.

4. Behandling af indkomne forslag.
a) Opfølgning på forslaget om at rense lav af tagene v. Peter

i. Snakket med RoofCon - han kommer over på et tidspunkt. Er det
nødvendigt at rense lav af tagene? Er der utætheder? Restlevetid på
taget?

ii. De blev renset sidst i 2017, og det kostede 13000 kr. De bliver renset
med noget kemi, som går ud over bedene. Der blev stillet spørgsmål
ved om der er nødvendigt at rense dem allerede igen?

iii. Vi afventer RoofCons svar på vores spørgsmål og tager punktet med
igen på næste møde!

b) Vand i husene
i. Henvendelse fra flere huse, om indtrængning af vand i husene.
ii. Det er sandsynligvis fygesne. Det er meget svært at undgå.
iii. Henvendelse fra 2C og 6G blev gennemgået på stormødet.
iv. Der har ikke været skimmelsvamp i nogle af husene i Askebakkens

40+ år.
v. Dampspæreren er ved at være gammel og der er risiko

for at der trænger vand ind nogle steder - der er
planlagt skift af tag i 2029, så der kan vi få syn for
sagen.

vi. Peter og Jens Kristan var på besøg i Uldalen, hvor der er
et hus der er ved at få skiftet alt isolation og
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dampspærer pga. mistanke om skimmelsvamp. Så vidt vi forstår blev
der ikke fundet skimmelsvamp, og stormødet vurderede derfor at der
ikke var grund til bekymring om skimmelsvamp i Askebakken.

vii. Stormødet blev enige om ikke at gøre yderligere i sagen, men
opfordrer andelshaverne til at holde øje med vandindtrængning og
tørre op hvis det sker.

5. Opfølgning fra sidste møde:
a) Bedre ventilation i fælleshuset?

i. Er der snarere brug for systematisk udluftning?
ii. Skal vores ventilationsanlæg serviceres? Det er eftersigende aldrig

blevet gjort i Askebakkens levetid.
iii. Der ligger madolie på gulvet ved ventilationsmotoren på loftet, som

måske er dryppet ud af slangerne.
iv. Der var enighed på stormødet om at få bestilt et eftersyn på

ventilationen.
v. Steffen kontakter en ventilationsservicetekniker og får et tilbud.
vi. Husk at lufte ud efter madlavning.

b) Udskiftning af dørkam
i. Den kan ikke reddes, da den er for rådden.
ii. En ny karm, dør magen til den gamle og dørpumpe koster 18.000 kr.
iii. Der blev luftet behov for at drøfte om vi skal have nogle andre døre -

måske nogen med vinduer i. Vi opfordrer til at finde inspirerende
billeder af hvordan det kunne se ud og tager en diskussion af det på
næste stormøde, d. 24. april.

c) Centrifugen skal repareres (hvis muligt)
i. Den er helt død - strømmen er taget fra den.
ii. Vi kører den på lossepladsen på en arbejdslørdag.
iii. Skal vi have en ny? Der var ikke stemning for at anskaffe en ny.

d) Krog på fordør i Fælleshuset
i. Så døren kan holdes åbent uden brug af stumtjener
ii. Det klarer vi på en arbejdslørdag

6. Opfølgning på mødet d. 3. februar vedr. den fælleslegeplads med Uldalen
a) Mødet blev rykket til d. 9. marts.

7. Orientering fra bestyrelsen om mødet med Prodomus
a) Bestyrelsen, Peter (revisor) og Linda (kontaktperson) var på besøg hos

Prodomus i December
b) Orientering om hvordan Askebakken og Prodomus samarbejder - det var

en positiv oplevelse. Der kommer ikke til at ske de helt store ændringer -
udover at det er lidt svært at finde ud af hvem vi skal kommunikere med.
De skal opdrages lidt og finde ud af at Bofællesskabet Askebakken er “the
special kid on the block”.

c) Bestyrelsen har fået adgang til BestyrelsesWeb, hvor vi kan
følge forbruget måned-for-måned. Det er et tilkøb til vores
kontrakt med Prodomus, og koster cirka 2400 kr. om året,
og det er et virkeligt godt redskab til bestyrelsesarbejdet.
På stormødet vedtog vi at tegne abonemment på
BestyrelsesWeb.
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d) Der kom en besked fra Prodomus hvor de forventede at vi afholdte vores
GF i deres lokaler. Linda har svaret tilbage og forklaret dem hvad
proceduren for vores GF er, og orienteret dem om forårets GF, som
afholdes på Askebakkens fælleshus jf. vores kontrakt med Prodomus.

8. Anden rotation i madplanerne - skal vi lave den tilfældig i stedet for
husnummer-baseret? v. Tobias

a) Forslaget går på at blandt rundt i rotationen.
b) Hvis husene ønsker at have to uger i træk må I give Linda besked, og så

forsøger hun at tilgodese alles behov.
c) Ellers blev forslaget godtaget.

9. Planlægnign af Askebakkens fødselsdag, lørdag d. 9. marts
a) Skovsgård Hotel - Pia laver lidt research og kommer med nogle forslag.

Der er musik d. 15. marts.
b) Brunch på Utzon Centeret - eller eventuelt social dining en torsdag aften.
c) Tur på Historisk Museum og efterfølgende cafébesøg et andet sted.
d) Besøg på Lindholmhøje Museet.
e) Gåtur i Aalborg under forskellige historiske temaer.
f) Ole, Kirsten og Majbrit vil gerne planlægge fødselsdag; vi kalder dem

“Askebakkens Ad-Hoc Fødselsdagsteam v2024”.
g) Vi får et stykke kage d. 7. marts efter fællsspisning.

10. Fordeling af eventuelle datoer med dobbeltbooking af fælleshus - husk at
skrive jer på inden mødet!

a) Der var ikke nogen sammenfaldende datoer, så alle har fået deres ønsker
opfyldt - måske bliver der alligevel jul i 2024.

11. Evt.
a) Forslag om at have endnu en visionsdag i 2024 - denne gang omkring

bestyrelseskonstellation, årshjul, drift af Askebakken og forventninger til
bestyrelsesmedlemmerne.

b) Steffen vil gerne være revisorpraktikant i Askebakken - er det muligt?
i. Revisorerne, Jens Kristian og Peter, mente at det var en god idé, så de

“gamle banditter” kan blive vippet af pinden.
c) Orientering om ABFs andelsboligdag - der er ikke nogen der har meldt

tilbage endnu, men tilbuddet er stadig åbent.


